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Bestyrelsesmøde Torsdag d. 24. januar. 2013 kl. 19:15 

Hos Henrik Lyfaparken, 2760 Måløv  
 

 

Deltagere Afbud 

Karsten Dueholm(KD)  

Ole Kveiborg (OK)  

Henrik Wilson (HW)  

Mia Knudsen (MK)  

Ege Christiansen (EC)  

Preben Svendsen (PS)  

  

Referent  

Mia Knudsen  

 

 

          Dagsorden        Referat 
 

1 Godkendelse af sidste mødes referat Godkendes uden bemærkninger 

Problemer med snerydning på Bækholmen. 

Preben kontakter STV, også vedr. tømning af 

affaldsstativer. 

2 Nyt fra formanden (KD) Ikke noget nyt siden sidst 

3 Økonomi (HW) 

 Status / afslutning 2012 

Høj likvid beholdning. Vi afventer yderligere 

afklaring af containerpladsen inden vi binder 

pengene til forrentning.  

4 Overdragelse Ballerup Kommune 

 Bør vi forlange syn og skøn? 

Ingen kontakt med kommunen siden d. 21 

december 2012. Vi bliver nødt til at have 

kommunen ”på banen” først inden vi går 

videre med hvad der skal ske. Tillægsskriv 

vedr. manglende dræning af områder ved 

legeplads og ved stien over mod Smørum. 

Ege rykker på vores henvendelse til 

kommunen (juridisk afd) 

5 Containerplads 

 Gennemgang af regnskab 

 Gennemgang af budget 

Ole har henvendt sig til nord vedr. regnskaber 

og budgetter for containerpladsen. Der savnes 

bilag og dokumentation for de oplistede 

omkostninger. Vi kan ikke betale regninger 

vedr. driften af containerpladsen, når der ikke 

forefindes dok. Ole forsøger at henvende sig 

igen, for at få gang i samarbejdet og få 

redegjort for omkostningerne og fremtidige 

budgetter. 

6 Fastelavn 

 Hvem gør hvad? 

Ole omdeler. Karsten har lavet 

tilmeldingsformular på hjemmesiden, og der 

kommer en kvitteringsmail til tilmelder. Mia 

køber fastelavnsris og fastelavnsboller. Henrik 

brygger kaffe (Mia leverer kaffekanderne til 

Henrik). Ege beder Marianne købe gaver til 

bedst udklædte. Preben spørger Brian om vi 

kan låne bukke og borde. Karsten køber 10 

ekstra termokander. Henrik undersøger om vi 

kan låne pavilloner, hvis det er dårligt vejr. 

Karsten: Husk at ændre formuleringen 

7 Legeplads  

 Hvad med nyindkøbte? 

Motionsredskaber bestilles ved Kompan i april 

af Mia 
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8 Eventuelt 

 Mødekalender 

Møder afholdes om torsdagen 

9 Næste møde Karsten laver mødekalender for året. Næste 

møde d. 21 marts 2013 kl. 19.15 

  Dato for det sociale arrangement fastlægges 

ved næste bestyrelsesmøde. 

 Bænk Beboerne vil meget gerne have bænken 

placeres på toppen af bakken lige i svinget. 

 Fælleshuset Ege har været til møde d. 23 januar på 

kommunen. Man mener at ville påbegynde 

byggeriet i 2014. Kommunen har sagt at der 

er sat 7.5 mil af til projektet. Der er fremlagt 

et projekt, som der skal søges midler til, idet 

det skønsmæssigt vil anløbe ca. 16.5 mil. 

Kommunen laver workshop for beboerne i 

området, så der bliver mulighed for at komme 

med ideer om hvad der skal være i huset. 

   

   

   

   

   

   

   

   

 


